
 

Møtereferat Styret i NCK  

28.08.2023 

  

Tid: 19.30 – 21.00   

Sted: Teams 

Referent: Ina Bartz-Johannessen 

Deltakere 

Navn Rolle Til stede  Ikke Til stede 

Aud Schønning (AS) Leder, NCK X  

Torill Undheim (TU) Nestleder, NCK X  

Unni Lima Olsen (ULO) Styremedlem X  

Inger Pettersen (IP) Styremedlem, kasserer X  

Ina Bartz-Johannessen (IBJ) Styremedlem, sekretær X  

Elisabeth Eftedal Johansen (EEJ) Varamedlem styret  X 

Bente Malmin Aamodt (BMA) Varamedlem styret X  

Hanne H Lønning (HHL) Varamedlem styret X  

 

Møtet 

pkt Tema Følger opp: 

1. Styrereferater – status og rutiner videre.  

 

 

 

 

2. Oslo Dogshow 

Kan vi fortsatt melde på? Vi bør stille, Bulldog klubben stiller og det er viktig å være 

synlig. 

AS foreslår at vi dekker overnatting, mat, drikke og evt parkering for dem som kan/vil 

stille. Vi trenger folk fra torsdag 14.09 om kvelden for å rigge samt hele helgen. Line 

holder i dette og undersøker hvem som evt kan stille.  

Enstemmig vedtatt. 

 

 

 

 

 

 

3. Status saker hos NKK – og litt generell NKK info 

Vi har fått hyggelig skriv fra NKK der de bekrefter at de tar kostnad på kr 350 i reg 

avgift for å legge inn skanningsresultat i Dogweb. Foreløpig må det forskutteres da 

de sliter litt med data, men dette vil bli refundert.  

 

 

4. Oppdrettermøte 

Blir torsdag 31. august kl 19.30: agenda: 1. rettsak - info, 2. felles avleser MR - styret 

jobber med dette og skal ha møte med NKK (vi ber alle forholde seg til NCk frem til vi 

har avklart med NKK) 3. NKK refunderer kr 350 i reg avgift 4. status sak Bjørnar Lien 

5. utkrysning 

 

 

5. Utkrysning 

Undersøke status i naboland, også vedr avleser. AS kontakter Sverige og ULO 

 



 

 

Finnland 

Saken settes på agenda igjen på styremøte mandag 4 september 

 

6. «Livet for klubben etter Dommen» - utsettes til neste styremøte mandag 4 

september 

 

 

7. Eventuelt 

Avleser MR skann. 

Her har medlemmer fått mye ulike avlesninger og presyrinxer er gradert.  

Vi må avholde et møte med NKK vedr felle avleser 

 

Har vi lov å krysse – det mener vi er i orden, men vi sjekker for sikkerhets på nytt. 

AS følger opp 

 

Oppdretterlisten 

Kriterier for å stå på oppdretterlisten – sak settes på agenda neste styremøte 

mandag 4 september  

 

Skjema for tilbakebetaling fra Fond 

ULO og IBJ ser på dette til neste styremøte mandag 4 september  

 

 

 

 


